
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  12/06/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τoν κ. Υπουργό  Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
            2) Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Άφαντη η φορολόγηση  των υπερκερδών για τις εταιρείες ενέργειας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Στις 23 Μαρτίου 2022 ο Πρωθυπουργός ανακοίνωσε ότι  το ενενήντα τοις εκατό (90%) 
των υπερκερδών  των εταιρειών ενέργειας θα επιστραφούν στο ελληνικό Δημόσιο.  
Συγκεκριμένα είχε αναφέρει: «…στο 90% των υπερκερδών θα μπει έκτακτη φορολόγηση 
και θα επιστραφεί στον κρατικό προϋπολογισμό…». 
 
Το πόρισμα της ΡΑΕ που παρεδόθη στην Κυβέρνηση στις αρχές Μαΐου και επί του 
οποίου συνεδρίασε και η αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή  όριζε το ποσό των 
927.000.000 ευρώ ως υπερκέρδη των παραγωγών και των παροχών ενέργειας. Από το 
άνω ποσό η ΡΑΕ πρότεινε να φορολογηθούν τα 591.000.000 ενώ τα υπόλοιπα θα 
εξισώνονταν με εκπτώσεις από τις ίδιες τις εταιρείες. 
 
Εν συνεχεία, η τροπολογία για την φορολόγηση  του άνω μειωμένου ποσού έχει εγκριθεί 
από τις 26 Μαΐου 2022, χωρίς ωστόσο  να φαίνεται πρόθυμη η Κυβέρνηση, μέσω των 
αρμόδιων Υπουργείων να φορολογήσει τις εταιρείες παρόχων και παραγωγών ενέργειας. 
 
Χαρακτηριστικό είναι το γεγονός, ότι τα ελληνικά νοικοκυριά συνεχίζουν να 
βομβαρδίζονται από την ρήτρα αναπροσαρμογής και τις υψηλές χρεώσεις που επέβαλαν 
παραγωγοί και πάροχοι ενέργειας, ενώ η Κυβέρνηση και η ΡΑΕ κωλυσιεργούν 
τεχνηέντως να εφαρμόσουν τα νόμιμα. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Για ποιο λόγο δεν έχουν φορολογηθεί ακόμα τα υπερκέρδη των εταιρειών 
ενέργειας;  

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να φορολογηθούν άμεσα τα υπερκέρδη 
και να επιστρέψουν στο Ελληνικό Δημόσιο; 
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3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να καταργήσετε την ληστρική ρήτρα 
αναπροσαρμογής, η οποία έχει οδηγήσει πολλούς καταναλωτές να απευθυνθούν 
στη Δικαιοσύνη, προκειμένου να προστατέψουν τα δικαιώματα τους; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




